
 

 Side 1 | 1 

  

Spørgsmål nr. S 1853 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Erhvervsministeren 

Dato: 1. september 2021 

Stillet af: Mona Juul (KF)  

Mener ministeren, at det er rimeligt for hotelbranchen, som har været særligt 

hårdt ramt af corona, at de er udtaget til tilsyn med deres GDPR-

implementering, hvorfor branchen skal svare på en række spørgsmål i 

tilsynet, som trækker kvalificeret arbejdskraft ud af hotellerne, og hvis 

ministeren mener, at det er uhensigtsmæssigt for branchen, hvad har 

ministeren så påtænkt sig at foretage?  

(Spm. nr. S 1853). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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Offentligt


